
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 18. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 148

Vil ministeren redegøre for udviklingen i antallet af certificerede statikere og brandrådgi-

vere, der i kraft af den nye certificeringsordning kan dokumentere, at bygningsreglemen-

tets tekniske bestemmelser overholdes? Herunder bedes ministeren redegøre for, hvor-

når ministeren forventer, at der er et tilstrækkeligt antal af certificerede statikere og brand-

rådgivere for at undgå flaskehalsproblemer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Matthiesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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